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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de Staatssecretaris van Financiën over de 
voorlopige aanslag 2015 (ingezonden 16 januari 2015). 

Vraag 1
Wijkt de wijze van het opleggen van de voorlopige aanslag af van hoe dit 
vorige jaren werd opgelegd? Is er een verandering in de werkwijze van de 
Belastingdienst? Zo niet, hoe kan het dan dat veel mensen die nu een 
voorlopige aanslag krijgen vorige jaren in het begin van het jaar geen 
voorlopige aanslag kregen? Zo ja, kunt u uitleggen hoe de werkwijze afwijkt 
van vorige jaren en waarop deze wijziging gebaseerd is? 

Vraag 2
Bent u zich ervan bewust dat veel mensen die een voorlopige aanslag voor 
2015 hebben gekregen en een bedrag moeten betalen, ook nog een aanslag 
voor 2014 zullen krijgen (waarin ook nog een naheffing staat) en dat dit 
neerkomt op het betalen van veel belasting in een korte termijn? 

Vraag 3
Bent u zich ervan bewust dat de voorlopige aanslag voor 2015 voor veel 
mensen onverwacht is, omdat zij gewend waren om pas in 2016 een aanslag 
te krijgen over 2015? Hoe kan het dat de fiscus mensen zo heeft kunnen 
verrassen? 

Vraag 4
Worden u en de Belastingdienst ook overspoeld met klachten van belasting-
plichtigen over dit onderwerp? Zo ja, hoeveel mensen hebben zich al gemeld 
over dit onderwerp en waarom heeft u dit niet beter gecommuniceerd? 

Vraag 5
Bent u bereid om belastingplichtigen tegemoet te komen en nadrukkelijk te 
wijzen op de mogelijkheid om in termijnen te betalen? Kunt u ook nogmaals 
bevestigen dat aan het betalen in termijnen van de voorlopige aanslag 2015 
geen extra kosten verbonden zijn?
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